

Notification on Change of Stay Permit

关于变更滞留许可的通知

◎ Personal Information 对象

No. 顺序	Nationality 国籍	Full Name 姓名	Year of Birth 出生年
1	CAMBODIA	HOE* SOPH**	1985.**.**
2	VIETNAM	NGUYE* QUO* TUO**	1992.**.**
3	VIETNAM	NGUYE* THI TH* HUO**	1983.**.**
4	VIETNAM	DAO TA* HO**	1990.**.**
5	CAMBODIA	MA* SA*	1998.**.**
6	CAMBODIA	CHH** CHHA*	1980.**.**
7	PHILIPPINES	TIJAR** JAME*	1995.**.**

◎ **Details:** Notification on change of your stay permit

◎ **Reason:** Unauthorized departure from work place

We hereby notify that your stay permit has been changed in accordance with Article 89 and 94 of the Enforcement Decree of the Immigration Act. You are regarded as an illegal immigrant from **August 3, 2026** and you may be departed through such a means as deportation pursuant to Article 46 of the Act.

根据出入境管理法施行令第**89**条和第**94**条规定，您的滞留许可被变更**2026年8月3日**起您将成非法滞留者。根据出入境管理法第**46**条规定，您会受驱逐出境等离境处罚

If you have any objection to raise, visit Cheongju Immigration Office with supporting documents and make a statement before **Aug 21, 2026 10:00am**. If you do not give a statement, the above change is confirmed.

如果您要提出异议，在 **2026. 8. 21. 10:00AM**之前须带证明材料访清州出入境管理事务所并陈述意见。如果您没有提出异议，上述处分将会被确定。

(Officer in Charge 负责人 최수란 ☎ 1345)

August 7, 2026

Chief of CHEONGJU Immigration Office

清州出入境管理事务所所长

